

庆祝建国七十周年万人赏月诵中秋暨 2019第二届全球唐人街联盟发展大会成都峰会中外华商圆桌会议 简要说明

为庆祝中华人民共和国诞辰七十周年，由四川省旅游和文化厅、成都市文化广播旅游局于 2019 年 9 月 13 日中秋佳节之际在四川成都崇州市唐人街相府广场隆重举办“万人赏月诵中秋”活动。届时，作为本次盛会的重要配套活动“2019 第二届全球唐人街联盟发展大会成都峰会暨中外华商圆桌会议”也同期在崇州市中胜酒店隆重召开，出席中外嘉宾约 300 人。

本次大会由崇州市人民政府、四川省国际合作投资促进会、全球唐人街联盟发展论坛组委会联合举办，同时得到世界华人华侨联合总会、缅甸中华总商会、缅甸川渝总商会、欧洲商会联盟、中东欧商会联盟、法国对外贸易促进协会成都代表处以及“万人赏月诵中秋”活动组委会的大力支持和帮助，特邀四川省归国华侨联合会、四川省人民对外友好协会、四川省工商业联合会（总商会）、成都市归国华侨联合会给予指导。

本次盛会在“一带一路”倡议下，以共建、共商、共享为目的，发扬海外华人、华侨、华商吃苦耐劳的唐人街精神，传承弘扬中华优秀传统文化，在全球一体化背景下，以“唐人街”概念，共同打造新时代下全球华商经济文化民间交流合作平台。

我们热忱邀请来自全球各大洲唐人街商界代表、华商领袖、新建中国城代表、“一带一路”沿线国家新生代华商精英和朋友齐聚天府之国成都，出席“2019 第二届全球唐人街联盟发展大会成都峰会暨中外华商圆桌会议”，特邀出席、共襄盛举、共谋中外华商（产业）合作发展之大计！

本次活动从 2019 年 8 月 6 日起开始报名，截止时间为 9 月 10 日

联系人：王健先生

联系电话：0086-28 86765955 13908000216

电子邮箱：420103890@qq.com

联系人：张逊先生

联系电话：13908184832 电子邮箱2543879041@qq.com

联系人：樊敏女士 联系电话：13808178580 微信tt478767393

Celebrating the 70th Anniversary of the founding of the People, the moon, the Mid-Autumn Festival and the 20th 2nd Global Chinatown Roundtable Conference of China and **A BRIEF DESCRIPTION**

To celebrate the 70th anniversary of the birth of the People's Republic of China, the Sichuan Tourism and Culture Department and the Chengdu Cultural Broadcasting Tourism Bureau held a grand ceremony at the Xiangfu Square in Chinatown, Chongzhou City, Sichuan Province on the occasion of the Mid-Autumn Festival on September 13, 2019. Mid-Autumn Festival of the Moon. At that time, as an important supporting event of the event, "2019 Second Chengdu Global Chinatown Alliance Development Conference Chengdu Summit and Chinese and Foreign Chinese Business Roundtable Conference" was also held in Zhongsheng Hotel of Chongzhou City, attended by about 300 Chinese and foreign guests.

The conference was jointly organized by the Chongzhou Municipal People's Government, the Sichuan International Cooperation and Investment Promotion Association, and the Global Chinatown Alliance Development Forum Organizing Committee. At the same time, it was awarded the World Chinese Overseas Chinese Federation, the Myanmar Chinese Chamber of Commerce, the Myanmar Chuanxi General Chamber of Commerce, and the European Chamber of Commerce. The Alliance, the Central and Eastern European Chamber of Commerce, the Chengdu Foreign Trade Promotion Association Chengdu Representative Office, and the Organizing Committee of the "Millions of People in the Mid-Autumn Festival" campaign, invited the Sichuan Provincial Returned Overseas Chinese Association and the Sichuan People's Association for Friendship with Foreign Countries. The Sichuan Federation of Industry and Commerce (General Chamber of Commerce) and the Chengdu Returned Overseas Chinese Federation gave guidance.

Under the "Belt and Road Initiative" initiative, the event will promote the spirit of Chinatown, overseas Chinese and Chinese businessmen who are hardworking and hardworking, and carry forward the Chinese culture of excellence. In the context of global integration, The concept of "Chinatown" will jointly build a platform for global economic, cultural and cultural exchanges and cooperation between Chinese businessmen in the new era.

We warmly invite representatives from Chinatown business circles, Chinese business leaders, new Chinatown representatives, and the new generation of Chinese business elites and friends along the "Belt and Road" to gather in Chengdu, the capital of Tianfu, to attend the "2019 Second Global Chinatown Alliance Development Conference Chengdu Summit" Chinese and foreign Chinese business roundtables, invited to attend, a total of grand celebrations, and seek common development of Chinese and foreign Chinese business (industry) cooperation!

The event will start on August 6th, 2019, and the deadline will be September 10.

Contact: Mr. Wang Jian
Contact number: 0086-28 86765955 13908000216
E-mail: 420103890@qq.com
Contact: Mr. Zhang Xun
Contact number: 13908184832 E-mail 2534387901@qq.com
Contact: Ms. Fan Min Tel: 13808178580 WeChat tt478767393

庆祝建国七十周年万人赏月诵中秋暨

2019第二届全球唐人街联盟发展大会成都峰会中外华商圆桌会议

Celebrating the 70th Anniversary of the founding of the People, the moon, the Mid-Autumn Festival and the 20th 2nd Global Chinatown Roundtable Conference of China and Foreign Countries Summit of Chinatown Development Conference

问卷调查

请在您感兴趣的议题的后面方框中√

①	中华姓氏博物馆 <input type="checkbox"/>
②	打造唐人街电商平台 <input type="checkbox"/>
③	打造全球唐人街商务考察之旅 <input type="checkbox"/>
④	一带一路全球华商合作与发展 <input type="checkbox"/>
⑤	组建成立全球唐人街研究会 <input type="checkbox"/> 全球唐人街历史汇编 <input type="checkbox"/> 全球唐人街非物质文化遗产的挖掘传承与守护 <input type="checkbox"/>

联系人：王健先生

联系电话：0086-28 86765955 13908000216

电子邮箱：420103890@qq.com

联系人：张逊先生

联系电话：13908184832 电子邮箱2543879041@qq.com

联系人：樊敏女士 联系电话：13808178580 微信tt478767393